

SpLitt

Styrelsemöte 2021-02-16 16:15

Protokoll

16 Februari / KL. 16:15 / Zoom

Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Hanna Konnebäck

Ledamot: Norea Kolenda
~~Ledamot: Alice Wentzel-Blank~~
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Rebecca Rudolfsson
Ledamot: Tilde Norberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
Ledamot: Lucas Näsström
Ledamot: Salina Söderberg

1. Formalia

F1 Möte öppnas

Mötet öppnas.

F2 Val av sekreterare

Lucas godkänns som sekreterare.

F3 Val av justerare

Hanna godkänns som justerare.

F4 Fastställa föredragslista

Dagordningen fastställs

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info.

Mottagning Utbildning den 25 Mars.
Aktivitetsnämnden, evengamang om humanism.
Inga beslutspunkter.
Ideer om en pod.
Uppdatera HumSeks hemsida.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info.

Ingenting.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info.
Försökte få tag på Emma Möller.

I5 Per capsulam-beslut

Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet?

Ingenting.

I6 Information från kåren

Ordförande tar upp information från kåren.
Svara på enkät från kåren.

3. Diskussion

D1 Utvärdering overaller

Hur har det gått med overallerna? Hur gick syjuntan?

Overaller känns bra, färg bättre än förväntat.

JobTop hade dålig kommunikation.

Något att tänka på till nästa gång: Komma ihåg momsens.

Utlämning upplevts som bra.

Syjuntan var bra.

Ordna en utomhusfest för overallerna när man kan vara ute.

D2 Skrivartävlingen

Information från skrivargruppen.

Tycker det går bra.

Läser igenom de 20 bidrag som blev inskickade.

Senast 21/2 ska texterna vara lästa och en vinnare ska utnämnas.

Information har getts ut till deltagarna om när de kommer få ett svar.

Datum för prisutdelning: Inget datum än. April(?)

Boksläpp Mars/April.

D3 Presentationskvällen

Information från projektgruppen

Har skickat ut information när den kommer vara, har ett formulär där man kan fylla i ämne och kontaktinformation.

Har satt ut regler för presentationen.

05/3 är datum för presentationskvällen.

D4 Semmelfika

Information från projektgruppen

Blev inte som tänkt. "Föll mellan stolarna."

Vad kan vi göra bättre till nästa gång: Bestämma tid och skicka ut detta på sociala medier. Sätta en deadline, "allting är klart på detta datum".

D5 Skridskoåkning

Information från projektgruppen

Ska träffas 18/2 för att diskutera projektet.

När kommer det ske?

Behövs det en punkt på nästa möte?: Ja.

D6 Mottagning 2021

Dags att börja planera nästa års mottagning! Vad behöver fixas?

Information om general- och kaptensrollerna har skickats ut.

Tre har anmält sig.

4. Beslut

B1 Overaller

B2 Skrivartävlingen

B3 Mottagning 2021

5. Övriga frågor:

Sälja saker från lagret (Shameless plug).

6. Mötet avslutas

Mötet avslutas.